

Pelancaran Buku “Koleksi Contoh Bahan Pengajaran & Pembelajaran Pedagogi Terbeza bagi Prasekolah, KSSR, KSSM, KSSR Pendidikan Khas, dan KSSM Pendidikan Khas” oleh Guru-Guru di WP Labuan



Labuan, 19 Julai 2024 – Wilayah Persekutuan Labuan menyaksikan satu lagi pencapaian penting dalam bidang pendidikan dengan pelancaran buku bertajuk “Koleksi Contoh Bahan Pengajaran & Pembelajaran Pedagogi Terbeza bagi Prasekolah, KSSR, KSSM, KSSR Pendidikan Khas, dan KSSM Pendidikan Khas”. Buku ini adalah hasil usaha gigih

guru-guru di WP Labuan dan dilancarkan oleh Pengarah Jabatan Pendidikan W.P. Labuan, Tuan Haji Abidin bin Haji Marjan dengan diiringi oleh Tuan Timbalan Pengarah Sektor Pembelajaran, Encik Yahya bin Ahmad Puteh dan Tuan Timbalan Pengarah Sektor Pembangunan Murid, En Ag Marten bin Haji Abd Rahman di Majlis Perhimpunan Bulanan (Julai) Jabatan Pendidikan W.P. Labuan di Bilik Rafflesia, Ujana Kewangan Labuan.

Buku ini merupakan satu kompilasi bahan pengajaran dan pembelajaran yang direka khusus untuk mematuhi kurikulum prasekolah, KSSR, KSSM, serta KSSR dan KSSM Pendidikan Khas. Buku ini bertujuan untuk membantu guru-guru dalam menyediakan pengajaran dan pembelajaran yang berkesan dan inklusif untuk semua murid, termasuk mereka yang memerlukan pendekatan pedagogi terbeza. Pelancaran buku ini mencerminkan komitmen W.P. Labuan untuk meningkatkan kualiti pendidikan melalui penggunaan bahan pengajaran yang relevan dan berkesan. Buku ini mengandungi pelbagai contoh rancangan pengajaran, aktiviti pembelajaran dan strategi pengajaran yang inovatif yang boleh digunakan oleh guru-guru di dalam bilik darjah.

Bahan pengajaran dan pembelajaran di dalam buku ini telah disumbangkan oleh 53 orang guru yang meliputi mata pelajaran Bahasa Melayu, Bahasa Inggeris, Bahasa Tamil, Matematik, Sains, Sejarah, Pendidikan Islam, Pendidikan Moral, Pendidikan Seni Visual, Pendidikan Jasmani, Pendidikan Kesihatan, Pendidikan Muzik, Geografi, Asas Sains Komputer Dan Reka Bentuk Dan Teknologi bagi KSSR & KSSM, mata pelajaran Pengurusan Kehidupan, Seni Kreatif, Bahasa Inggeris, Seni Visual, English For Communication, Pendidikan Moral, Komunikasi, Seni Kraf Anyaman dan Pendidikan Sains Sosial & Alam Sekitar bagi KSSR & KSSM Pendidikan Khas, matapelajaran Aktiviti Luar dan Pendidikan Moral bagi Prasekolah serta tajuk Ekspresi Emosi bagi Kaunseling. Guru-guru yang menyumbangkan

Contoh Bahan Pengajaran & Pembelajaran Pedagogi Terbeza di dalam buku ini telah dibimbing oleh Duta Pedagogi Terbeza, Puan Suriani Alland Rice Oxley, SISC+ Unit Sains Sosial dari Sektor Pembelajaran, Jabatan Pendidikan W.P. Labuan



Pelancaran buku “Koleksi Contoh Bahan Pengajaran & Pembelajaran Pedagogi Terbeza bagi Prasekolah, KSSR, KSSM, KSSR Pendidikan Khas, dan KSSM Pendidikan Khas” oleh Pengarah Jabatan Pendidikan W.P. Labuan, Tuan Haji Abidin bin Haji Marjan dengan diiringi oleh Tuan Timbalan Pengarah Sektor Pembelajaran, Encik Yahya bin Ahmad Puteh (no.2 dari kanan), Tuan Timbalan Pengarah Sektor Pembangunan Murid, En Ag Marten bin Haji Abd Rahman (no.1 dari kiri) dan Duta Pedagogi Terbeza, Pn Suriani Alland Rice Oxley (no.1 dari kanan) di Majlis Perhimpunan Bulanan (Julai) Jabatan Pendidikan W.P. Labuan di Bilik Rafflesia, Ujana Kewangan Labuan.



Tuan Pengarah bergambar bersama semua penyumbang bahan buku Koleksi Contoh Bahan Pengajaran & Pembelajaran Pedagogi Terbeza.



Timbalan Pengarah Sektor Pembelajaran , En Yahya bin Ahmad Puteh sedang menyampaikan sijil kepada salah seorang penyumbang bahan pengajaran dan pembelajaran di dalam buku terbitan JPN W.P.Labuan, Cikgu Rietah binti Unchang dari SK Pekan Satu.